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o Michigan Department of Licensing and Regulatory Affairs (LARA), Bureau of Community and
Health Systems, P.O. Box 30664, Lansing, M| 48909, 800-882-6006 (toll-free).

o Livanta, Medicare Quality of Care Complaints BFCC-QIO Program, 10820 Guilford Road, Suite 202
Annapolis Junction, MD 20701-1105, Phone: 888-524-9900 [Region 5: OH, IN, MI, MN, WI]
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o The Joint Commission — Office of Quality and Patient Safety, One Renaissance Boulevard,
Oakbrook Terrace, IL 60181, Phone: 800-994-6610 (toll-free).
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	شكرا لاختيارك طب ميتشيجان لإحتياجاتك للرعاية الصحية. كمريض يتلقى الرعاية في طب ميتشيجان, نود أن تتعرف على حقوقك كمريض في مرحلة مبَكرة من رعايتك. تتضمن هذه الحقوق, إضافةً إلى أمور أخرى, المعاملة بتقدير واحترام, والمشاركة في اتخاذ القرارات حول رعايتك, و...
	Thank you for choosing Michigan Medicine for your health care needs. As a patient receiving care at Michigan Medicine, we want you to know the rights you have as a patient early in your care. These rights include, among others, respectful and consider...
	طب ميتشيجان هو مكان متنوع يدعم ثقافة المساواة والشمول. لتعزيز هذه القيم، نحن لا نتسامح مع التحرش او التمييز او السلوك المسيء. لا يقوم طب ميتشيجان بتعيين موظفين على اساس العرق او اللون او الاصل القومي او االعمر او الحالة الاجتماعية او الجنس او التوجه ا...
	Michigan Medicine is a diverse place that endorses a culture of equity and inclusion. In order to reinforce these values, we do not tolerate harassment, discrimination, or abusive behavior. Michigan Medicine does not assign staff to patients on the ba...
	يحترم طب ميتشيجان المرضى والأسر ويعتبرهم مركز الرعاية.
	Michigan Medicine honors patients and families as the center of care.
	الحصول على الرعاية المتميزة بالاحترام                                                                               Access to Respectful Care
	يستمع مقدموا الرعاية الصحية إلى وجهات نظر وخيارات المرضى والأسرة. يتم شمل معرفة المريض والأسرة وقيمهم ومعتقداتهم وخلفياتهم الثقافية في التخطيط وتقديم الرعاية.
	Healthcare providers listen to and honor patient and family perspectives and choices. Patient and family knowledge, values, beliefs and cultural backgrounds are incorporated into the planning and delivery of care.
	المشاركة في اتخاذ القرارات المتعلقة بالرعاية                                                             Involvement in Care Decisions
	يتم تشجيع مرضى وعائلات طب ميتشيجان على المشاركة في الرعاية وصنع القرار على المستوى المريح لهم. على هذا النحو يمكن للمرضى:
	Michigan Medicine patients and families are encouraged to participate in the care and the decision-making    at the level with which they are comfortable. As such, patients can:
	سجلاتك الطبية                                                                                                                    Your Medical Records
	يقوم مقدمو الرعاية الصحية لدينا بالتواصل وتبادل المعلومات مع المرضى والعائلات بطرق داعمة ومفيدة. وبالإضافة إلى ذلك يمكنك:
	يقوم مقدمو الرعاية الصحية لدينا بالتواصل وتبادل المعلومات مع المرضى والعائلات بطرق داعمة ومفيدة. وبالإضافة إلى ذلك يمكنك:
	Our healthcare providers communicate and share information with patients and families in ways that are supportive and useful. In addition, you can:
	التحفظات حول الرعاية أو الخدمات                                                                         Concern About Care or Service
	المخاوف بشأن الفاتورة أو قدرتك على الدفع                             Concerns about Billing or Your Ability to Pay

	كمريض لديك المسؤولية لـ: As a Patient, You Have the Responsibility to



